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Voorwoord
Samen voor een 
verhaal.

Burgemeester
Peter Oskam
is trots op iedereen 
binnen De Vijverhof.
 

Oproepen
aan de inwoners van
De Vijverhof.

Woonondersteuner
Esther den Ouden
probeert iedere 
bewoner aandacht te 
geven.

Inwoner Jack Blok
hoopt dat deze situatie 
gauw voorbij is.

Berichten 
uit de social media. 

Kom vanavond met verhalen
Hoe de oorlog is verdwenen, 
En herhaal ze honderd malen:
Alle malen zal ik wenen. 

Elke keer wanneer ik deze prachtige, laatste 
regels uit het gedicht Vrede van Leo Vroman lees, 
realiseer ik me weer hoeveel betekenis verhalen 
hebben. 
 
Verhalen verbinden
Verhalen scheppen een band. Niets verbindt 
mensen sterker dan eenzelfde gedachtegang 
of motivatie. Rationele feiten spreken mensen 
niet aan, omdat zij zich hiermee niet kunnen 
identificeren. Mensen zijn veelal emotioneel 
ingesteld en verplaatsen zich in de ’hoofdpersoon’ 
van een verhaal. Zij vergelijken zichzelf hiermee, 
omdat zij zich dan in de situatie herkennen. 
Gelijkenissen zorgen voor een gevoel van 
verbondenheid, en dit zorgt ervoor dat de 
boodschap overkomt. 

Beleving zorgt voor emotie
Een goed verhaal raakt mensen op een emotioneel 
niveau. Verhalen richten zich op gevoel, de sfeer 

Samen 
voor een verhaal 

“

”

Berichten voor u!
Onze oproep om mee te helpen onze 
inwoners en zorgmedewerkers een hart 
onder de riem te steken, zorgde voor 
heel wat reacties. 

Om inwoners van De Vijverhof een hart onder de riem 
te steken en te laten weten dat we aan ze denken, 
komen we met deze speciale ‘corona-editie’ van ons 
magazine Spraakwater. Hierin maken we ruimte voor 
berichten van familieleden en vrienden van onze 
inwoners én medewerkers. Want ook zij kunnen
in deze tijd wel een steuntje in de rug gebruiken.
#samenvooreenverhaal

en beleving. Mensen vergeten sneller wat je doet, 
maar zullen nooit vergeten hoe jij ze hebt geraakt 
met jouw verhaal. Sterker nog: zij zullen sterke 
boodschappen doorvertellen. 
 
Verhalen geven betekenis
Verhalen laten mensen realiseren wat er allemaal 
om hen heen gebeurt. Verhalen geven betekenis 
aan gebeurtenissen, vertellen het waarom en 
geven je een reden om op een andere manier naar 
de wereld te kijken. 
 
Daarom hebben wij ervoor gekozen om in deze 
bijzondere tijd – de coronacrisis – de hele 
Spraakwater aan ‘verhalen’ te wijden. Verhalen 
van inwoners van De Vijverhof, van familieleden, 
vrijwilligers, medewerkers en huurders. Omdat 
deze verhalen vertellen hoe iedereen deze tijd 
beleeft. Wat mensen doen om deze periode zo 
goed mogelijk door te komen. En ook om te laten 
zien hoe trots we zijn op onze medewerkers, die 
elke dag maar weer - 24 uur per dag - bezig zijn 
met goede zorg, aandacht en afleiding voor onze 
cliënten. Om iedereen die zich verbonden voelt met 
De Vijverhof een hart onder de riem te steken.
 
Samen komen we deze tijd door. Samen krijgen we 
corona onder controle.

Marian van Roosmalen 
Directeur-Bestuurder De Vijverhof

Mensen vergeten sneller 
wat je doet, maar zullen 
nooit vergeten hoe jij ze hebt 
geraakt met jouw verhaal.

Speciale editie tijdens de coronacrisis
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Oproepen
aan de inwoners van De Vijverhof

Dag Vijverhofmensen!
 
Dankzij Lisa (red: Medewerker Welzijn) deden onze 
kids mee! Kevin, 13 jaar, maakte de tekening voor 
jullie. Cindy, 11 jaar, maakte de tekening voor oma, het 
zijn pastelkleuren, bij de scan zie je dat minder goed… 
 
Sterkte allen in jullie werk en dank voor alles wat 
jullie voor (o)ma - kamer 444- en ook voor alle andere 
ouderen doen! Samen zijn we sterk! Ik ben mantel-
zorger en wijkverpleegkundige, ik wéét hoe pittig het 
momenteel is! Daarom serieus deze woorden: Het 
ALLERBESTE voor ieder en STERKTE in verliezen in 
uw familie/kennissenkring!

Lieve groet, 
 
Jan, Nicoline, Kevin en Cindy van Os

Voor mijn lieve Papa
Hey Pa ik mis je. Zodra het weer kan kom ik weer naar u toe 
en gaan we weer samen autorijden en bij de paarden kijken!

Dikke kus,
Arjan

 Voorjaar 2020! 
Tja… als iemand tegen ons vorig jaar had gezegd: in 
2020 komt een periode dat De Vijverhof tijdelijk even 
voor externen dicht gaat waardoor jullie (o)ma niet 
kunnen bezoeken…. hadden we diegene natúúrlijk 
noooooit geloofd. 

Toch is het ineens zover gekomen… Heel verdrietig, 
vooral voor alle bewoners en dus ook voor Oma Van 
Os!!! We hopen echt dat heel het Coronagebeuren 
snel over is en we alle bezoekjes en knuffels aan 
u kunnen inhalen! Fijn dat de zorgverleners zoveel 
doen voor de bewoners: Skypen/ videobellen/ raam-
bezoekjes/ activiteiten zoals bingo enz enz! 
TOP wat er gebeurt! 

Humor: Oma en wij zijn in no-time digitaal onderlegd 
dankzij jullie hulp! Hartelijk dank echt voor alles! 

Voor alle ouderen: Het is ontzettend moeilijk voor u! 
Hopelijk krijgt u kracht en houdt u moed om het vol te 
houden! 
De Vijverhof is Christelijk: U weet als geen ander dat 
u ál uw zorgen en problemen bij de Heere neer kan 
leggen! 

Doen he! Wij bidden voor u en ook voor ieder die in 
De Vijverhof werkt! 

Psalm 42: 
Maar de HEER zal uitkomst geven, 
Hij, die 's daags Zijn gunst gebiedt; 
'k Zal in dit vertrouwen leven, 
En dat melden in mijn lied; 
'k Zal Zijn lof zelfs in den nacht Zingen, 
daar ik Hem verwacht; 
En mijn hart, wat mij moog' treffen, 
Tot den God mijns levens heffen. 

Lieve groet, 

Jan en Nicoline van Os
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Hart onder de riem
Bijdeze wil ik alle medewerkers van team welzijn, 
zorg medewerkers, kantoor personeel, en vooral de 
bewoners en alle vrijwilligers een hart onder de riem 
steken in deze bizarre, rare onzekere tijd. 
Gelukkig is De Vijverhof nog Corona vrij (red: op het 
moment van schrijven) en dat horen we graag. Voor 
jullie allemaal: Stay Safe en tot over een aantal weken.

Lieve groetjes voor de hele Vijverhof.

Yolanda Deltenre 

Wat een dapper mensje zit daar 
op kamer 444

Van altijd veel bezoek naar nu 
helemaal geen vertier

In één keer niets, wat deed dat pijn

En een iPad zou niets voor haar zijn

Al dat gedoe daar word je zenuwachtig van

Dat is iets wat ik echt niet aan kan. 

Maar het duurde en duurde maar dus  
kleinkind lief regelde toch zo'n ding

En nu, elke dag een keer of drie skypen, wat 
heeft ze het naar haar zin. 

Zo trots op ons (o)maatje, zo blij met de zorg 
die gegeven wordt aan haar

Dit gaat ze volhouden reken maar!!

Lieve oma Irene Küthe, 

Hou vol, we denken aan u. We hopen u snel weer persoonlijk te ontmoeten en samen lekkere Indische 
gerechten te eten.

Lieve zorgverleners, zeer bedankt voor jullie goede zorgen in deze moeilijke tijden.

Heel veel liefs van Nono, Margareth, Dirk, Peter, Annemarie, Folker, Kimberley, Jovino, Joya, 
Sage, Jamsed, Maryam, Safa, Steven, Elize, Daisy, Elwin, Lewis, Madeleine, Nito, Mia en Pascal.

Gezelschapsdier
Terwijl half Nederland het moeilijk heeft met het nale-
ven van de 1,5 meter regel moeten wij vanaf 19 maart 
rekening houden met 15 meter afstand. Natuurlijk kon 
De Vijverhof niet anders na de persconferentie van 
Mark Rutte maar wat viel dit ons als kinderen rauw op 
het dak.
Ma De Goeij (89 jaar) is echt een gezelschapsdier en 
leeft op als zij mensen om zich heen heeft waar zij aan-

dacht aan kan geven. In één 
keer viel alles weg en waren 
wij aangewezen op de tele-
foon en naar haar zwaaien 
terwijl zij op driehoog achter 
het raam stond. 
Maar wat zijn wij trots op 
haar, hoe zij met de situatie 
omgaat. Zou het meespelen 
dat zij de verschrikkingen 

van de 2e Wereldoorlog meegemaakt heeft? Even 
was daar de angst toen haar bloedsuikerwaarde veel 
te hoog werd maar nu is er weer de berusting.
Een hele diepe buiging voor het voltallige personeel 
van De Vijverhof, dat in deze heftige tijden door blijft 
gaan met de liefdevolle verzorging van de bewoners. 

Dat De Vijverhof nog 
steeds het virus buiten 
de deur weet te houden, 
(red: op het moment van 
schrijven) verdient een 
groot compliment en onze 
dankbaarheid. Natuurlijk 
gaan er wel eens dinge-
tjes verkeerd en worden 
afspraken niet helemaal 
nagekomen maar dat is, gelet 
op de situatie, allemaal te verklaren.
En dan vanaf deze week: de raamgesprekken! Wat 
fijn dat wij onze moeder weer een keer recht in de 
ogen kunnen kijken. Ook al zit er nog een raam tus-
sen en kunnen wij haar nog niet een lekkere knuffel 
geven, het is voor ons een enorme stap in de goede 
richting. Hou vol en blijf gezond!

Met vriendelijke groet,

Kinderen van 
mevrouw De Goeij 
(kamer 157A 3e etage)

 Twee rosé en een 
portie bitterballen
Het was mooi weer in april dit jaar. Als er geen Coro-
na was geweest, had ik iedere week met Django en 
mijn moeder op vrijdagmiddag op het terras van De 
Vijverhof gezeten. Met een glas koude rosé en een 
portie bitterballen. 

Sinds maart 2015 woont mijn moeder in De Vijverhof, 
eerst nog zelfstandig op de 4e etage en de laatste 
jaren op de eerste etage. En ik ben blij dat ze in De 
Vijverhof woont. De verzorging en de sfeer is goed, 
er wordt veel georganiseerd en er zijn, naast de vaste 
medewerkers, veel vrijwilligers. 

Peter Amesz - Mijn moeder, mevrouw Amesz 
woont op de 1e etage op kamer 126. 

Ik mis de vrijdagmiddagen. Gelukkig is er wekelijks 
een video contact en zien en horen we dat het met 
de gezondheid gelukkig goed gaat. Het zijn zware 
tijden, voor de bewoners en zeker ook voor de me-
dewerkers die allebei ook nog de vrijwilligers missen. 
Voor mij staat De Vijverhof op nummer 1. Ik wens dat 
we, ergens in de zomer, weer op het terras mogen 
zitten met een rosé en dan kunnen proosten op de 
gezondheid van de bewoners en de medewerkers. 

Wij zijn dankbaar voor de goede zorg en de inzet van 
de medewerkers van De Vijverhof.
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De tijd
Gerard P. Braat en Christina G. Karrenbeld 

Hebben de eer U kennis te geven van hun voorgenomen 
huwelijk, waarvan de voltrekking zal plaats hebben op 
woensdag 6 Mei 1953, te 11.45 v.m. ten Stadhuize te Rotterdam.

De tijd
“Toen ik leerde naaien, riep ik voor de grap al eens dat ik mijn 
eigen trouwjurk wel zal willen maken.” En dat deed ze dus.

Waar is de tijd? Waar is de tijd gebleven? Waar is de tijd?
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Er was eens...
Er was eens een hele lieve sportieve dame.
Zij woont op de 2de etage in De Vijverhof.
Zij houdt heel erg van wandelen en genieten van bloemen, 
planten en alles wat er op ons pad komt.
Het liefst zonder rollator maar beter met...
Ik heb het over Mw Van Roemburg- Bouwman.
Voor dat het virus uitbrak wandelde ik 2x per week met Eef.
Stipt als zij was zat zij op mij te wachten om 10 uur sharp!
Schoenen aan en jas in de aanslag.
Ik mis dit heel erg en Eef ook heel erg, samen met heel 
veel andere mensen die niet naar buiten kunnen!
Om maar niet te spreken over de directe familie die er niet 
bij kunnen... als laatste maar niet onbelangrijk, verzorgend 
personeel, en vrijwilligers: jullie verdienen een bonus en 
een lintje!!
Hoop dat we het snel weer op kunnen pakken!

Groetjes van "loopie" Jacqueline van Oude Dibbes....

In september 2019 nam onze moeder haar intrek op 
de eerste verdieping van De Vijverhof. Een onrustige 
periode volgde. Mama moest wennen aan haar nieu-
we thuis en wij als dochters moesten uitvinden wat 
een goede manier is om contact met haar te onder-
houden. Langzamerhand daalde het stof en vonden 
we een nieuw ritme, totdat het coronavirus toesloeg. 
Nu moeten we nieuwe wegen zoeken om contact te 
houden met mama, maar met behulp van de mede-
werkers van De Vijverhof lukt dat. We videobellen dat 
is erg leuk, we zwaaien naar boven als we de was 
brengen, sturen kaartjes en de kleinkinderen maken 
een tekening met stoepkrijt op de tegels.
Heel veel dank aan de medewerkers van De Vijverhof 
voor de goede zorgen voor onze moeder en voor alle 
inspanningen om contact met haar te kunnen houden.
En voor onze moeder: Mama, we kunnen niet wach-
ten om je weer vast te kunnen houden en een knuffel 

te kunnen geven. Tot die tijd: houd je haaks, we hou-
den heel veel van je. 

Ria, Elise en Lenette

Een verhaaltje voor onze moeder, mw. Van Ee

Lieve collega’s  
van de 2e etage,

Het valt niet mee om thuis de deur achter je dicht te 
trekken, om naar je werk te gaan in deze bizarre tijden.

Ik begrijp dat je het zwaar hebt, de onzekerheid die 
steeds knaagt. De angst voor een besmetting.

Weet wel dat ik trots op je ben, dat je er niet alleen voor 
staat. Dat wij er met man en macht voor gaan en dat 
een ieder achter ons staat.

Samen staan we sterk!

Liefs, je collega Janet

Lief moedertje, wij hopen nog heel lang van je 
vrolijkheid te mogen genieten.

Met vriendelijke groet, Marianne Braat en familie



Hoi LIEVE mam,
hier een gedichtje voor en over jou

Hé Yvonne, waar ben jij aan begonnen
zo was je tussen ons en zorgden we voor elkaar
als jij of wij jarig waren, was er een kamer vol ”lucht”ballonnen
wij hadden plezier en feliciteerden elkaar.

Nu lieve Yvonne, kan dat gelukkig nog steeds, maar met mate
er is iets bij jou begonnen, dat doet denken aan vergeten.
Het is zo jammer, dat het in verleden leven niet zal baten
maar niet getreurd, wij zijn er, om voor jouw herinneringen te zweten.

Jij zit en leeft nu met anderen, die net als jij niet zijn vergeten
maar met elkander anders leven, praten en voelen.
Soms kost het jou moeite, maar met jouw kracht, laat jij het niet afweten
gelukkig is er hulp van lieve mensen, die werken voor dezelfde doelen.

Zij zorgen, kijken, praten, voelen, luisteren en kroelen
zij werken hard en veel, voor jou en alle anderen daar
het zijn met zijn allen lieverds die het met jullie goed bedoelen
een schouderklop, een 1½ meter knuffel verdienen zij in dit zware jaar.

Jammer dat wij elkaar zo weinig zien in deze corona periode. 
Wij denken veel aan jou en jullie verzorgers,
daarom deze mooie foto van jou, als ode
met de opstekende duim van jou, als dankbezorger.

LYF 2020
Barend 

Bestemd voor mevr. Yvonne Vonk, 2e etage kamer 234, en alle 
verzorgers die een pluim verdienen.

Groetjes Barend Vonk

KinderLab
Alle medewerkers, vrijwilligers en kinderen van het KinderLab 
wensen de bewoners en medewerkers van De Vijverhof heel 
veel sterkte in deze moeilijke tijd. 

Wij hopen snel op betere tijden waarin wij elkaar weer kunnen 
zien met een leuke activiteit. 

Liefs team KinderLab. 

Lieve mensen,
Vandaag, 25 april 2020, zit Mamma precies een jaar in De Vijverhof, en wat heeft ze het goed. 
Lieve bewoners en heel lief personeel waarvoor niets teveel is. 6 maart was ik voor het laatst 
bij Mamma en oh wat mis ik haar, maar doordat jullie haar laten beeldbellen heb ik toch nog 
contact met haar en oh wat is dat fijn. Ik ben zo trots op haar dat ze zich zo goed houdt zonder 
bezoek en de wandelingen buiten.
Ieders geduld wordt aardig op de proef gesteld, en vooral van het personeel. Knap dat jullie 
Corona nog steeds buiten de deur hebben weten te houden, respect alom (red: op het moment 
van schrijven).

Laten we hopen dat het virus zich laat verdrijven en de deuren bij jullie open kunnen gaan. Ik 
kan niet wachten en met mij velen, toch zullen we dat moeten om onze lieverds te beschermen.
Wij houden vol en jullie ook, dat weet ik zeker.

Groetjes, Pia Strik, dochter van Mevrouw Simons, afdeling 2.
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Beste mensen,
Wat hebben we bewondering voor iedereen die in de zorg werkt. Ze doen het toch maar even. 
Wij, bewoners van De Vijverhof (appartement), wonen nu in een van de veiligste omgevingen 
van Nederland. Door de strenge regels kunnen we helaas geen gebruik maken van de facilitei-
ten die er zijn. Op deze manier leer je te ontdekken wat je mist als alles “niet normaal” is.
Als huurder word je ook vriendelijk doch dringend verzocht om geen gebruik van de centrale 
hal te maken. Dat is best wel lastig, zeker als je brievenbus in de voorhal van de grote hal zit. 
Maar wat zijn dit voor soort kleine problemen als je naar het grote geheel kijkt. Dan is een klein 
(buiten) rondje om bij je brievenbus te komen maar een dingetje. Liever een rondje en ieder 
gezond dan aanstichter van een hoop leed en problemen.
Je leert ook zo waarderen wat je normaal allemaal kan in De Vijverhof. We missen de gezellige 
drukte, het geroezemoes en nog veel meer. Hopen maar dat het snel weer “normaal” wordt.

Groet, Rein Hoen

Dikke knuffel 
Lieve moeder (mw Wijkstra - Karreman),

Daar zit je dan, achter de deuren, afgesloten van je familie en 
de buitenwereld. Gelukkig krijg je het allemaal niet mee door 
je Alzheimer, maar daarom missen we je wel.
Even niet een wandelingetje in de rolstoel naar de Koperwiek, 
een bakkie koffie met iets lekkers of even gezellig kletsen op 
je kamer, maar alleen op de afdeling.

Gelukkig is er de liefdevolle zorg van het fantastische perso-
neel op je afdeling. Die staan dag en nacht voor je klaar. We 
zijn blij dat jullie er voor onze moeder kunnen zijn. Dat voelt 
goed. Alle lof hiervoor!

Lieve moeder, hou vol en blijf gezond. Hopelijk tot gauw! Dan 
krijg je weer die dikke knuffel.

Liefs Niesje, Hanny en Lucy

Wij denken aan jullie
1  Dank aan alle lieve medewerkers  

2  In gedachten bij... Piet Vrugt. Héél fijn om elkaar op wat voor manier even te spreken of te zien...  

Van een inwoner

1 2



“Ook voor mij is de situatie nu heel anders”, vertelt Peter 
Oskam. “Ik ben nu veel meer thuis en werk hier ook voor 
het grootste deel, dat is natuurlijk wennen. Normaal ge-
sproken ben ik graag onder de mensen; ik ben vaak zo’n 
zestig uur per week aan het werk en veel in contact met 
anderen. Dat vind ik heerlijk, daar krijg ik energie van. In 
de huidige situatie heb ik contact met anderen via apps, 
e-mail of beeldbellen. Veel zakelijker, minder persoonlijk. 
Dit vreet juist energie, dat valt me nu echt op. Gelukkig zit 
er ook een positieve kant aan het verhaal, want nu eet ik 
vaker thuis, zie mijn jongens meer en kan beter volgen 
hoe het op school gaat.”

Het zijn rare (en nare) tijden: we 
moeten met zijn allen afstand houden 
en kunnen onze geliefden niet 
bezoeken. Lastig en vooral verdrietig! 
Ook Peter Oskam, burgemeester van 
Capelle aan den IJssel, ondervindt de 
negatieve gevolgen van de maatregelen 
rondom het coronavirus. Maar hij roept 
vooral op om vol te houden en steekt 
onze inwoners en medewerkers graag 
een hart onder de riem.  

Ik ben trots 
op iedereen 
binnen 
De Vijverhof. 
Houd vol! 

“

”

interview

Zorgen om senioren
De burgemeester heeft uiteraard ook contact met 
directeuren van zorginstellingen, zoals De Vijverhof. “Ik 
maak me zorgen om het grote aantal senioren in onze 
gemeente en hoor graag hoe het met de mensen binnen 
de zorginstellingen gaat. Gelukkig is het coronavirus 
(ten tijde van dit interview) nog niet aangetroffen in De 
Vijverhof, dat is natuurlijk heel fijn! Uiteraard hebben we 
de verspreiding van het virus nooit volledig in de hand, 
maar toch, petje af!”

Doorzetten
Ook binnen de stad moet iedereen zich aan de regels 
houden. “Dit is niet altijd even makkelijk, dat begrijp ik 
heel goed”, geeft Peter Oskam aan. “Soms zijn mensen 
boos op me, omdat ze nu bijvoorbeeld niet gezellig naar 
de markt of het sportveld kunnen. Maar het is even niet 
anders, we moeten doorzetten nu. Ik hoor gelukkig goe-
de berichten en merk ook zelf dat het grootste deel van 
de Capellenaren netjes thuis blijft of afstand houdt. Voor 
inwoners van De Vijverhof is het nu natuurlijk helemaal 
moeilijk: zij mogen geen enkel bezoek ontvangen. Da-
gen duren langer als je niet veel contact en niet veel om-
handen hebt. Heel verdrietig vind ik dat. Ik raad hen aan 
om op een andere manier toch leuke dingen te blijven 
doen en hier voldoening uit te halen. Een spelletje doen 
bijvoorbeeld, en vooral veel bellen of beeldbellen met fa-
milie en vrienden.”

Respect
“Ik heb veel respect voor de medewerkers van woon-
zorgcentra: het is heel zwaar werk, zeker nu. Bovendien is 
er die steeds aanwezige onzekerheid: ook medewerkers 
willen niet ziek worden of het virus overbrengen. Niet op 
hun gezinsleden en zeker niet op de inwoners. Ook zij 
moeten geduld hebben, al zal dat steeds moeilijker wor-
den. Ik hoop dat iedereen in Capelle zich realiseert dat 
we serieus bezig zijn met wat mogelijk is en met wat niet 
verstandig is. Het is moeilijk voor iedereen. Waar het kan, 
bouwen we de maatregelen zo snel mogelijk af. Ik hoop 
dan ook dat inwoners van De Vijverhof snel weer op een 
veilige manier bezoek mogen ontvangen. Tot die tijd kan 
ik maar één ding zeggen: houd vol!”  

Burgemeester

Peter 
Oskam: 
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Berichten
uit de social media gericht aan De Vijverhof

Vers gebakken  
brownies
We hebben een grote verrassing ontvangen van Men-
no en Jeroen die werken bij @capellebrowniesdow-
nies: 100 vers gebakken Brownies voor alle inwoners 
van De Vijverhof. Ik kan jullie vertellen dat ze er echt 
van hebben genoten. Geserveerd met een heerlijk 
kopje koffie. We willen Menno en Jeroen super be-
danken.

#browniesanddownies #zorg #zorgvoorelkaar 
#blijfgezond #blijfthuis #capelleaandenijssel 
@CapelleaandenIJssel

Een kar vol 
verrassingen
Tom Dame, filiaal manager van Jumbo Koper-
wiek kwam ons van de week een kar vol paaseitjes 
brengen voor de bewoners van De Vijverhof. Dat was 
nog eens een verrassing. We hebben ze verdeeld en 
de mensen hebben lekker gesmuld. Tom, bedankt!!!

#zorg #zorgvoorelkaar #jumbokoperwiek 
#capelleaandenijssel #devijverhof #blijfgezond 
@GemeenteCapelleaandenIJssel

Cadeaus voor het 
personeel
Bedankt @hollandandbarrett_nl voor de prachtige 
cadeautjes voor het personeel.

#zorg #zorgvoorelkaar #blijfgezond #devijverhof
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Fruit voor onze 
mensen
Heel veel dank aan Itec b.v. die afgelopen 
donderdag heerlijk fruit heeft bezorgd voor onze 
medewerkers. We worden echt in het zonnetje 
gezet. En nog gezond ook.

Hema bedankt!
Bedankt Hema voor het lekkers voor alle bewoners en 
medewerkers van De Vijverhof. 

#hemanederland #hema #zorg #samensterk

Spandoek kinderen 
kok Michael
Wat een leuke verrassing toen de bewoners naar buiten 
keken en een mooi spandoek zagen hangen met deze 
lieve woorden. En alle medewerkers die op het werk 
aankomen lezen dit ook. Gemaakt door de kinderen van 
onze kok Michael. Meiden bedankt!!

Tulpen voor  
de medewerkers
We willen de Firma Verkerk & Lumiad heel erg bedan-
ken voor het brengen van 300 bossen tulpen voor 
de medewerkers. Het is leuk om de medewerkers 
in het zonnetje te zetten in deze tijd en dit is zeker 
gelukt. Accountmanager Joel Kuperus overhandigde 
de bloemen aan Directeur en Bestuurder Marian van 
Roosmalen.

Buiten zingen
Wat een leuk initiatief van ons Welzijnsteam. De 
mensen toezingen vanaf het parkeerplaats. Zowel 
mensen uit ons zorgcentrum als onze huurders 
konden meegenieten. Ze stonden zelfs op het balkon 
te luisteren.

#devijverhof #zorg #capelleaandenijssel #welzijn 
#gezelligheid #zorgenvoorelkaar

Hoogwerker helpt 
voor contact
Op vrijdag 3 april werden wij verrast met een hoogwerker 
op het terras van De Vijverhof. De broers Sebastiaan & 
Willem-Jan Labee hadden dit geregeld voor hun moeder 
om haar toch even te kunnen zien en spreken. 

De dag daarvoor had hij aan medewerker Wendy Goor 
gevraagd om te peilen of hier ook andere familie, leden 
gebruik van wilden maken.
Nou, dat heeft Wendy geweten, in een mum van tijd 
waren er 26 familieleden die graag een ritje op de 
hoogwerker wilde maken om hun dierbare te kunnen 
zien en horen. Ook de firma BOELS heeft hier een 
bijdrage aan geleverd om maar een klein prijsje te 
rekenen voor de huur van de hoogwerker. Wat een 
ontploffing van emoties kwam er die vrijdag los. Wat 
een bijzondere gebeurtenis die niet snel vergeten zal 
worden.



“Het is bewonderenswaardig 
hoe de meeste bewoners met 
deze situatie omgaan”

Werken in een zorginstelling in tijden van 
corona, ga er maar aan staan! Esther den 
Ouden – sinds 1 maart woonondersteuner op 
de derde etage van De Vijverhof – doet het 
vol overgave. “Ik probeer iedere bewoner de 
aandacht te geven die hij of zij verdient.”

Kleine taken overnemen
“Omdat de bewoners nu in hun appartement moeten 
blijven, maken we het binnen maar extra gezellig”, 
geeft Esther aan. “Zo organiseert het team van Zorg en 
Welzijn regelmatig live muziek buiten, waar de bewo-
ners vanuit hun appartement naar kunnen luisteren en 
kijken. Ook hebben de teamleden van Zorg en Welzijn 
een gangbingo georganiseerd, waar bewoners vanuit 
hun deuropening aan mee konden doen. Omdat fami-
lieleden nu niet op bezoek mogen komen, probeer ik 
kleine taken van hen over te nemen. Zo heb ik een paar 
mensen geholpen met het wisselen van de seizoens-
kleding en samen met hen uitgezocht welke kleding 
weg kan. Ik maak altijd even een gezellig praatje. Dan 
vraag ik hoe de bewoners zich voelen en of ik nog iets 
voor ze kan doen. Gelukkig doet De Vijverhof veel om 
hen toch contact te laten onderhouden met familie.  

Interview werknemer

Woonondersteuner 
in het kort

 
Woonondersteuner: een nieuwe functie binnen 

De Vijverhof. Wat houdt dit werk precies in? 
Esther den Ouden legt uit: “Het grootste deel 
van mijn dienst bestaat uit de zaken rondom 
eten en drinken. Zo breng ik koffie, thee en 
maaltijden rond en na afloop zorg ik ervoor 

dat het servies en bestek worden afgewassen. 
Tussendoor bezorg ik de post en de krant 

bij de bewoners van de afdeling en kijk ik of 
de planten en bloemen in hun appartement 

verzorging nodig hebben. Een ander onderdeel 
van mijn takenpakket is het begeleiden bij 

activiteiten, maar die vinden nu – vanwege de 
coronamaatregelen – op een andere manier 

plaats.” 

i

Woonondersteuner Esther den Ouden:

Zo zijn er speciale tentjes geregeld waar familieleden 
op afspraak naartoe kunnen om – door het raam – 
even met vader, moeder, opa of oma te praten. Ook 
gaan zorgmedewerkers met een tablet bij bewoners 
langs zodat zij kunnen beeldbellen met familie. Dit le-
vert mooie, ontroerende momenten op en ik merk dat 
dit van beide kanten erg op prijs wordt gesteld. Fijn dat 
dit zo kan!”

Zoveel mogelijk afstand
Esther gaat verder: “Deze situatie is moeilijk voor ie-
dereen. Ik heb echt bewondering voor de bewoners: 
hoe ze hiermee omgaan en dit doorstaan. Ik hoop dat 
we het virus buiten de deur kunnen houden. Zelf doe 
ik er alles aan: ik was ontzettend vaak mijn handen en 
houd, waar mogelijk, anderhalve meter afstand. Ik kom 
niet met het openbaar vervoer naar het werk en ga niet 
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naar winkels, behalve de supermarkt. Ook ga ik niet 
bij mijn ouders op bezoek, maar ik bel of videobel ze 
wel elke dag. Af en toe komen ze even met de auto op 
de oprit van het huis staan en dan drinken we samen 
thee op afstand. ‘Drive-in-thee’ noemen we dat. Ik kijk 
uit naar de tijd dat we gewoon weer bij elkaar in huis 
kunnen komen. Ook thuis houd ik zoveel mogelijk die 
anderhalve meter aan. Het liefst zou ik mijn kinderen 
regelmatig een knuffel willen geven, maar dat is nu niet 
verstandig: ik zou het verschrikkelijk vinden als ik het 
virus hierdoor ongemerkt, als ‘stille drager’, aan bewo-
ners zou doorgeven. En zodra ik ga hoesten of niezen 
of koorts krijg, blijf ik uiteraard thuis. De afgelopen tijd 
heb ik de bewoners op mijn afdeling echt in mijn hart 
gesloten en ik ben extra voorzichtig en bezorgd. Als 
iedereen zijn verantwoordelijkheid neemt, zijn we ho-
pelijk snel van deze situatie verlost!”



Jack Blok (72) had zich zijn oude dag heel anders voorge-
steld: hij verhuisde in 2016 met zijn vrouw naar Spanje om 
daar lekker van de rust en het weer te genieten. Maar een 
jaar later overleed zij plotseling en zat hij alleen in het af-
gelegen Spaanse dorpje. Zijn dochter vond dat geen fijn 
idee en haalde hem terug. Na wat omzwervingen woont 
hij sinds 13 februari in De Vijverhof. Noodzakelijk, want 
na een herseninfarct raakte Jack deels verlamd. Hij vindt 
De Vijverhof een fijne plek: “Er wordt hier goed voor me 
gezorgd, er is 24 uur per dag toezicht en de medewer-
kers zijn fantastisch! Ik vind het ontzettend leuk als ze hier 
fluitend en zingend binnenkomen, altijd met goede zin. 
Ze krijgen allemaal een 10 van me!” 

Zwaaien op de parkeerplaats
Jack mist Spanje, maar is blij dat hij op tijd weer terug 
is gekomen naar Nederland. “Als ik daar tijdens de lock-
down had gezeten, was ik helemaal eenzaam geweest”, 
vertelt hij. “Hier kan ik af en toe nog zwaaien naar mijn 
zoon, dochter en kleindochter op de parkeerplaats. Ik mis 
ze heel erg en vind het heel naar dat ik ze niet kan aan-
raken. Maar ik heb alle begrip voor de strenge regels, 
want het indammen van het virus is nu het belangrijkst. 
Gelukkig heeft De Vijverhof onlangs geregeld dat ik mijn 
dochter en kleindochter van dichtbij kon zien: ik beneden 
voor het raam en zij buiten in een partytent. Dat heeft me 
echt goed gedaan. Maar ik hoop natuurlijk dat ik ze snel 
weer kan knuffelen.” 

Inwoner

Jack 
Blok:

We hebben allemaal te maken met 

de strenge maatregelen vanwege het 

coronavirus. Voor inwoners van De 

Vijverhof is het extra zwaar: zij hebben 

al een tijd hun familieleden niet meer 

mogen ontvangen en kunnen niet 

samen met anderen gezellige dingen 

doen. Jack Blok vertelt hoe hij dit 

ervaart. 

interview inwoner

“Ik hoop 
dat ik mijn 
kinderen en 
kleindochter 
snel weer 
kan knuffelen”

Spaans praten 
In de tussentijd belt of appt Jack regelmatig met zijn fa-
milie. Af en toe zit hij een tijdje – alleen – in de serre 
en tussendoor maakt hij een praatje met de zorgmede-
werkers. “Ik vind het fijn dat zij hier de tijd voor nemen”, 
geeft hij aan. “Er is één medewerkster die oorspronke-
lijk uit Spanje komt. Met haar praat ik een paar woordjes 
Spaans, om de taal een beetje bij te houden. Dat vinden 
we allebei hartstikke leuk. Maar ik mis echt de gezellig-
heid van het samen eten en koffie drinken met de ande-
re inwoners. Af en toe komen medebewoners even in 
de deuropening zwaaien en vragen hoe het gaat, maar 
meer contact is er niet.”

Netflix 
“Om mezelf bezig te houden, probeer ik af en toe te teke-
nen en kijk ik films op Netflix”, gaat Jack verder. “Zo heb 
ik net Smokey and the Bandit gezien. Hierin herkende ik 
veel plekken, want ik heb met mijn vrouw een rondreis 
door Amerika gemaakt, onder meer naar Memphis. Daar 
hebben we het huis van Elvis bezocht, waar ik groot fan 
van was. Mooi om die herinneringen weer op te halen. 
Maar op een gegeven moment heb je die tv ook wel ge-
zien hoor. Ik hoop dan ook dat deze situatie gauw voorbij 
is. Dat ik weer andere mensen mag zien, weer naar fy-
siotherapie kan en lekker Chinees kan gaan halen. Daar 
kan ik me echt op verheugen. Tot het zover is, wens ik 
iedereen sterkte!” 
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Zorgen.
Zo mooi is 
ons vak!

Kijk op werkenindevijverhof.nl
Kom jij ook werken bij De Vijverhof?

Lintjesregen
Paar weken geleden: lintjesregen. Komt dan niemand 
op de gedachte om de vitale sectoren - en voor mij 
persoonlijk zo belangrijk: de verpleeghuizen - een 
symbolische Koninklijke Onderscheiding te geven? 
Breng er een joekel van een oorkonde binnen, 
persoonlijk getekend door de Koning. Dus, Majesteit, 
minister-president, minister van Volksgezondheid, 
hierbij deze suggestie. Maar meer nog een oproep 
om dat ook te doen.

Ed Harms


